
 

Ekerö 16 juni 2022

Interpellation till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Sivert 
Åkerljung

Bakgrund
Vi har tagit del av bilder och även varit ut själva för att se över utemiljön vid Stenhamra 
skolan. På senaste planutskottet den 7 juni föredrogs bl.a. detaljplan för Stenhamra centrum 
med omnejd. På fråga hur länge det dröjer innan dessa detaljplaner kommer igång var svaret 
minst 6 år. Detta gör att vi måste ställa denna interpellation.
Stenhamraskolans utemiljö har varit undermålig långt längre än så och vi anser att något 
måste göras och det är Nu! Eleverna vid Stenhamra skolan ska inte behöva vänta i 6 år till.
Vi bifogar bilder hur det ser ut idag.

Med hänvisning till ovanstående vill vi ställa följande frågor. 

Frågor:

- Anser du att detta är en god utemiljö för elever och pedagoger?
- Vilka åtgärder kommer du att vidta redan nu för en förbättring inför höstterminens 

start?

För Öpartiet
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